
 

 

REFERAT MØTE 17.1.22 kl 20-21:30  

FORELDRERÅDETS ARBEIDSUTVALG VED BRYNSENG SKOLE 
Navn Klasse Tilstede 

Kjartan Michaelsen 1A X 

Marie Kleivane 1B X 

Julie Tverrå Johnsen 2A  Forfall 

Erik Jubal 2B  

Anniken Mentzoni 2C X 

Marthe Mortensen 2D  X 

Eline Garmaker 3A X 

Magnus Bjørnsen 3B  X 

Ingeborg K Krøgli 4A X 

Hodan Hujaleh 4B X 

Suzanne Tærud Day 5A X 

Tomas Lysaker 5B  

Jan Fredrik Heyerdahl 6A  X 

Hanne Dalen 6B  X 

Elisabeth Jusnes Vang 7A X 

Henriette Kleivane 7B X 

Hodan Rashiid Jama 7C  

Dagsorden 
Møteleder: Ingeborg Kleivane Krøgli, FAU-leder 
Referat: Suzanne Tærud Day, sekretær  

1. Informasjon fra skolen:  
Mye om korona om dagen - mye smitte blant store og små.  Ber foreldre ha tålmodighet med vikarer, 
da det er enkelte trinn hvor alle lærerne er borte.   
 
Skjermtid på AKS: fått Storytel slik at det vil bli mer lydbok på AKS heller enn film.  Enda mindre 
filmbruk enn det det har vært tidligere. 
 



 

 

FAU og elevrådet har uttalt seg innen høringsfristen om ungdomsskoletilhørighet, og F21 er elever og 
voksne positive til.  De som har tilhørighet andre steder må søke, blir tatt opp på foreldremøte i 7. 
trinn i uke 6. 
 
Sporveien ønsker møte med FAU for å snakke om arbeidet som skjer rundt skolen, og FAU ønsker 
dette velkomment. 
 
7. trinn er med på Øv på Snø (Tryvann). 
 
2. Trivsel 
Arbeidsgruppe informasjon om status og arbeidsform for gruppa. 
Klubb:  

- Søke på legater, og politikere i driftsstyre kan bistå med søknader og gi beskjed til oss når det 
er noe å søke på. 

- Elevrådet syntes det var veldig artig, og hadde gode ideer 
- Mest miljøarbeidere på ungdomstrinnet, men på sikt fint å ha noe som ikke bare er 

foreldredrevet.  Men vi må begynne i Kunnskapstrappa – arbeidsgruppa bestemmer dag for 
KinoKlubb i Kunnskapstrappa for 5.-7. trinn før vinterferien. 

- Mange ideer på spinne videre på for aktiviteter (f.eks. Lego med Tøyen Legoklubb, noe kurs 
fra Kroloftet etc.) 

-    
Disco:  

- Skolen vil ha disco, forslag til inndeling fra skolen er tredelt (1-3, 4-5 og 6-7) 
- Erfaringsdokumenter fra sist disco er funnet frem (arkiveres etter hvert i Drive) 
- Avholdes mellom vinterferie og påskeferie. 

 
Skoleball:  

- 7. trinn arrangerer i mai/juni.  Høster litt erfaringer fra andre skoler.   
- Finansiering – hva slags rammer ser man for seg.   Mest aktuelt for 7. trinn akkurat nå, men 

lurt med innspill og rammer som kan leve videre.  Mulighet til å skape egen tradisjon.   
- 7. klasse lager forslag til opplegg.    

 
Natteravn:  

- Knytte kontakt med FAU på Vålerenga for et samarbeid og for å lære av dem.  Diskutere med 
Vålerenga områder man skal gå slik at det blir aktuelt for oss og.  Kursing fra Natteravnene. 
Også et poeng at forskringen skal gjelde.  Være føre var, og det er en trygghet for 
ungdommen at vi går forbi.   
  

3. 17. mai 
FAU Arbeidsgruppen skal avholde møte for å diskutere rammene for arrangementet, deretter går 
organisasjonskomiteen i gang med å få stablet arrangementet på beina. 
 
4. Nytt fra trafikkgruppa  
Uttalelsen om trafikk og sosiale arenaer knyttet til Etterstad Base er sendt til PBE.   
SV politikere fra Bydelsutvalget kommer på befaring på Etterstad for å se muligheter og utfordringer i 
nærmiljøet.  
Klassevis trafikkvakter er bra tiltak og godt jobbet på klassenivå. 
Midlertidige skoleveien på nedsiden av barnehagene er fryktelig isete, og det strøs ikke.  Oppfordrer 
alle til å sende inn Bymelding varsel for å be Bymiljøetaten ta grep.  Veien strøs ikke tross gjentatte 
oppfordringer i flere kanaler fordi den er regnet som midlertidig og nå har det kommet skolevei langs 
Etterstadkroken.  Vi jobber allikevel fortsatt med gjennomslag for at dette er faktisk skolevei for 
veldig mange Brynseng elever og krever vintervedlikehold. 



 

 

 
5. AKS 
AKS-gruppa skal ta opp følgende punkter: påmelding til AKS i ferier, mulighet for system som viser 
når/om barnet er påmeldt (muligens løst med ny App).  Noen spm til tilstedeværelse kravet.  
Kommunikasjonen er blitt veldig mye tydeligere.  Tidvis i overkant mye film på AKS, spesielt på dager 
som er annerledes, og at man har en plan for dager selv om fast ansatte er borte.  Vise litt mer av hva 
de faktisk gjør.    
 
6. Ballbinge på bakkeplan / Uteområdet 
Vi har fått avslag på støtte til ballbinge for tredje gang. 
 
Skolen ønsker ballbinge eller annet for å sikre området hvor barna kan spille uten å skade andre.  
Alternativ til ballbinge er muligens en sikkerhetsløsning som gjør det litt tryggere, f.eks. ett nett eller 
vant.  Søknadsfristen er 1. april til Sparebankstiftelsen.  Høyenhall har en løsning med vant som er 
laget på dugnad.  Undersøker med FAU Høyenhall og Driftstyre om det er en løsning at noe av 
skolegården avsettes til dette og at det kan settes opp på dugnad (mtp eventuelt ansvar i etterkant).  
Sende også inn samme søknad på nytt til Sparebankstiftelsen.    
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